
Tájékoztató a kiemelt feladatok állásáról 
 
 

1. Laktanya kárigény:  
Szerepel a polgármesteri beszámolóban. Kiegészítési anyag, hogy egy valós kárigényt 
kellene megjelölni, ami Ügyvéd Úr szerint 8-10 millió Ft. Véleményem szerint az elfogadott 
300 millió Ft nem élet közeli. 

2. Szőlő utcai telkek:  
A megvalósításnak több verziója is lehet. Ezek kidolgozására megkértem több szakembert, 
hogy segítsen. Kérték a türelmet szabadságolás miatt augusztus 22-ig, a megkezdett munka 
folytatására. 

3. 34 hektáros terület:  
A MNV Zrt. tájékoztatása alapján meg kell hirdetni a területet, melyről értesítést küldenek. 

4. Város rehabilitációs pályázat:  
Értesítés nincs: Augusztus 10-én volt bizottsági ülés a NORDÁ-nál, de nem ismerjük a 
javaslatokat. Szabadságolások miatt nem tudtam senkit elérni felvilágosításra. Nem 
szorosan, de ide tartozik a 170./2011 (VI.30.) Kt. határozata a forgalomtechnikai terv 
elkészítése kapcsán.  
Utána jártam 180 ezer Ft+ÁFA összegért már készítenek tervet. Más árakról nincs 
tudomásom.  
Mindazonáltal a CBA képviselője tájékoztatott arról szóban, hogy szerinte nem az Ő dolga 
ezt fizetni, hiszen ez a testület döntése volt. 

5. Ravatalozó, urnafal: A testület döntött augusztus 17-i ülésén kivitelezői ajánlatok 
bekéréséről. Várhatóan augusztus 30-án dönt.  
A lépcső elkészült, érkezett lakossági panasz is.  
A kivitelező három verziót felajánlott, melyekből a panaszos egyet sem fogadott el. 

6. Laktanya: augusztus 26án Dr. Kiss Zoltánnal, a FŐKEFE operatív vezetőjével szerveztem 
bejárást, melyről később számolok be. Ez érintheti a megüresedett egészségügyi 
ingatlanokat is. 

 

 

Kérem a tájékoztatás elfogadását. 

 

Rétság, 2011. augusztus 19.  

 

 

 Mezőfi Zoltán 
  polgármester 

 

 





Beszámoló a Rétsági Kistérségi Járóbeteg szakellátó 
Központ szakmai munkájáról 

2011.06.24.-08.19 
 
A rendelő továbbra is a pályázati anyagban szereplő 200 szakorvosi óraszámot tartva 
működik. A tárgyidőszak teljesítménye azonban az előző két hónaphoz képest csökkent. 
Ennek okát a nyári szabadságolási időszakban látjuk. Július augusztus hónapban a 
maximálisan teljesíthető 1750 óraszámmal szemben 1292 óra teljesítése történt, amely a 458 
óra kiesést eredményezett. júliusban az elérhető járóbeteg teljesítmény 54.2%-át sikerült 
realizálnunk, ami megegyezik a kezdő áprilisi teljesítménnyel, az augusztusi teljesítmény 
mérsékelt emelkedést mutat, de az előzetes számítások alapján( 65%) 11%-kal alatta marad a 
júniusban elértnek 
 
2011.07.06.-án taggyűlést tartottunk, melynek kiemelt feladata a mérleg elfogadása volt. A 
taggyűlésen ismertetésre került a mérleg ezen időpontban történő tárgyalásának oka, majd a 
könyvvizsgáló előterjesztése után elfogadásra került a társaság 2010. évi mérlege A 
taggyűlésen döntés született a társasági szerződés azon pontjainak módosításáról, melyek a 
közhasznú státusznak való megfelelés tartalmi feltételei. A jelenlegi módosításra azért volt 
szükség, mert a cégbíróság a 2011 május 05.-i taggyűlés eredményeként benyújtott módosítási 
kérelmünket időtűzéssel hiánypótlásra való felszólítással elutasította. 
A cégbírósághoz való újbóli benyújtáshoz szükséges módosításokat Dr. Szabó Sándor 
elvégezte. 2011.aug.2.-án Dr. Szabó Sándor ügyvéd, jogtanácsossal fennálló szerződésünket 
közös megegyezéssel megszüntettük. 
 
Július 28.-án megbeszélést tartottunk ahol. Dr. Szájbéli Ernő, mint egészségügyi tanácsnok 
ismertette a rendelőben általa kezdeményezett felmérés eredményét, melyek alapján több 
módosító intézkedést tettünk meg. 

• azon helyiségekbe, ahol a vizsgálatokhoz szükséges volt beszerzésre kerültek a sötétítő 
függönyök 

• A informatikai tárgyú problémák megoldása azon esetekben ahol ismerethiány okozta 
az problémát helyben megoldottuk, ami fejlesztést igényel azzal kapcsolatban a 
Hospitali szakembereinek segítségét kértük.  

• Felvettük a kapcsolatot a két legnagyobb település háziorvosaival és konkrét időpontot 
egyeztettünk az együttműködés lehetőségeinek megbeszélésére 

 
2011. július 21.-én megjelent a nappali ellátások finanszírozását lehetővé tevő 
kormányrendelet módosítás, így azonnal szerződésmódosítási kérelemmel fordultunk a 
finanszírozó felé. A módosítási kérelemmel egyidőben kezdeményeztük az otthoni 
szakápolási szerződésünk módosítását is. Amire azért volt szükség, mert az eredeti tervben 
szereplő dolgozók  túlvállalták magukat, vagy nem rendelkeztek érvényes működési 
nyilvántartással. A módosítás után 2011 szeptember egytől lehetőség lesz az otthoni 
szakápolási volumen jobb kihasználására.. 



A nappali ellátás működését úgy állítottuk össze, hogy mind az igényekhez, mind a 
finanszírozási lehetőség legteljesebb kihasználásához igazodjon, így nem csupán infúziós, 
hanem gyógytorna és általános fizikoterápia nyújtására is lehetőségünk lesz. 
 
Az előző testületi ülésre kért de elmaradt tájékoztatást az alábbiak szerint pótlólag benyújtom: 
 
1, A számlával nem fedezhető 6,108,948 Ft. 
Tekintettel arra, hogy az elszámolás az EMESZ-ZRT feladata volt, amikor tudomást 
szereztünk a „számlával nem fedezetett” 1. pontban megjelölt összegről azonnal kapcsolatba 
léptünk a céggel az ügy rendezése érdekében. A rendezés során bizonyosságot nyert, hogy 
számlával nem fedezhető tétel a mai napon meglévő ismereteink szerint nincs. Az az 
elszámolás során az egyes elszámolásra benyújtott tételek időcsúszásából adódhatott. Az ezzel 
kapcsolatos levelezésből kiderül, hogy „számlával nem fedezhető” összeg miatt az 
Önkormányzatnak visszafizetési kötelezettsége nem lesz.  
A témával kapcsolatos levelezést a fentiek alátámasztására mellékelem. 
 
2, A hét millió forintot meghaladó kamat felhasználása. 
A kérdésben egyeztettem a KFT könyvelést végző könyvelővel, aki azt a tájékoztatást adta, 
hogy a kamatokat a jóváíráskor, az aktuálisan fennálló a beruházással összefüggő kiadások 
fedezetére használták fel, melyek az alábbiak voltak: 

EMÜ hálózat kiépítése:     4,721,780 Ft 
Kiviteli terv módosítása    2,128,750 Ft 
Bankszámla vezetés és jutalék megközelítőleg  2,000,000 Ft 
Mindösszesen:     8,850,530 Ft 
 

3, A fejlesztési célra átutalt 24 millió forintból működésre célra felhasznált összeg 
elszámolása: 
2010 november 30.-án a KFT számláján lévő 1,169,040 Ft tekintettel arra, hogy a 
működésnek költségei már voltak, bevételek még nem, nem nyújtott fedezetet a működésre. 
Az akkor a pénzügyekért felelős ügyvezető a járóbeteg szakellátó beindításának érdekében 
úgy határozott, hogy a fejlesztési célra a támogatási számlára érkezett 24 millió forintból 
12,500,000 Ft-ot 2010.12.14.-én a KFT számlájára helyeztet működési célokra. A pénz 
felhasználását részletező táblázatokat mellékelem. 
 
 
 
Rétság, 2011-08-19 
 
 
        Bugarszki Miklós sk. 
       ügyvezető, intézményvezető igazgató 
  

 
























